
Beste, 
 
Naar aanleiding van een stuk in de Culemborgse Courant over uitbreiding geitenboerderij het 
volgende. 
Ik heb er via de redactie van de krant  op gereageerd en wil ook graag de gemeenteraad op de 
hoogte stellen. De strekking ervan is als volgt: 
 
Hoe is het mogelijk dat er toestemming wordt verleend voor de uitbreiding van de 
geitenboerderij/verdienmodel. Alle zeer valide vragen van de Partij voor de Dieren worden 
omzeild. Ik maak me ernstig zorgen over de gezondheid van onze burgers, waarvan ik er een ben. 
Hebben we dan niets geleerd van de provincie Brabant, waar doden zijn gevallen en mensen tot 
op de dag van vandaag ernstig ziek zijn. Dat willen we hier toch niet. Moeten we werkelijk de 
gang naar de rechter maken om dit terug te draaien? Ik hoop niet dat we  daar onze tijd, energie 
en kosten in hoeven te steken, voor iets dat al op voorhand  duidelijk niet klopt. 
NB In de gemeente Groningen, weet ik toevallig, zijn geitenboerderijen geheel verboden, naar 
aanleiding van twee rapporten over de gezondheid die in acht zijn genomen. Die rapporten staan 
ongetwijfeld op de Groningse site.  
Ik hoor graag van u. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 


